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報告事項
一.
今日承蒙劉旦業弟兄講台證道，謹致謝忱。
二.
上週末在教會舉行的聖誕音樂崇拜圓滿結束，感謝弟兄姊妹們的熱情參與及同心的事奉。特別對聖誕詩班，佈置及準備精美茶點的弟兄姊妹們的事奉感謝。
三.
歡迎上主日受浸的Charles Uriah Hawksworth Jr.及黃賢閣弟兄、錢麗敏及Yoran Sato姊妹及新加入教會的黃虹，矯玉娥，劉虹姊妹及周思源弟兄成為這教會的成員。
四.
凡奉獻捐款希望於本年度報稅者，請務必本主日送繳教會。

五.
2015年一月份的「活潑的生命」QT靈修書經已收到，請向各小組長領取。
六.
12月31日週三晚上10:30至12:00將於教會正堂舉行跨年禱告會，由卯思興牧師帶領。晚上10:00請攜帶一點心同來分享茶敘。請弟兄姐妹們預留時間參加。
七.
卯思興牧師將於2015年1月1日正式成為本教會的主任牧師。
八.
1月2日週五晚在教會的青少年及兒童節目，因為新年假期暫停，將於明年1月9日週五晚恢復聚會。
九.
聯合聖餐崇拜及執事就職典禮將於新年的第一個主日1月4日(下主日)上午 9:45舉行。
十.
青少年團契主辦的青少年冬令營定於2015年2月13日至16日在Yucaipa 的Oak Glen Christian Conference Center 舉行。歡迎初中以上學生參加。詳情請與田士娟姊妹或教會辦公室聯絡。
十一.本教會始創會員之一，我們敬愛的陳薛久美姊妹慟於12月18日(週四)早晨安息主懷。追思禮拜將於2015年1月3日(本週六)上午10:00在本教會CCCSB舉行。教會在此向陳令弟兄及所有家人致哀，願神安慰。家屬請弟兄姊妹不需贈送花圈，如有意願請轉捐給南灣華人基督教會的宣教基金以紀念陳薛久美姊妹。
十二.
教會辦公室將於元月1日(週四)休新年假期。
十三. 田士瑜姊妹將休假至1月2日。
ANNOUNCEMENTS

1. 
Welcome to Brother Dan Liu for sharing with us this morning. 
2.
Thanks to the Christmas choir and all the coworkers who have helped with the decorations and prepared all the refreshments in last weekend’s special churchwide Christmas celebration. Praise God and may all the glory be given to Him.

3.
Welcome the newly baptized, Charles Uriah Hawksworth Jr., Xiange Huang, Dora Qian and Yoran Sato and new members Grace Huang, Nancy Jia, Hong Liu and John Zhou into the church family.  
4.
2014 Donations. Donations to the credit for tax purposes must be offered by this Sunday. 

5.
January 2015 QT book is available for pickup today if you have placed your order.
6.
Joint Watch Night Prayer meeting will be held at church on 12/31 Wednesday evening from 10:30 -12:00 Midnight. Refreshments will be served starting at 10 pm. Please reserve that time to come join us and to bring a refreshment to share.
7.
Rev. Szuhsing Mao will officially start on 1/1/2015 as CCCSB Senio Pastor. 
8.
Attention Parents! There will be No Friday night Children program nor Youth program at church on 1/2/2015 due to the New Year holiday.  All programs will resume on 1/9/2015 Friday.

9.
Next Sunday 1/4 will be a Joint Holy Communion/Deacon Installation Worship service at 9:45 am. Please be on time.
10.
Youth Winter Camp will be held at the Oak Glen Christian Conference Center from 2/13-2/16/2015 Friday to Monday. For detailed information and registration, please contact Susie Chan or Eva Mah at the church office.
11.
Our beloved sister Jenny Chen, one of our church chartered members went home to be with the Lord on 12/18 Thursday. Please pray for brother Philip Chen and the Chen family for comfort and strength. Memorial service will be held on 1/3/2015 Saturday at 10 am at CCCSB. In lieu of flowers, donations may be made to CCCSB designated in memo “Mission Fund in memory of Jenny Chen”. 

12. The church office will be closed on 1/1/2015 Thursday for the New Year.
13.
Sister Eva Mah will be out of the office until 1/2/2015.
